
 

 
 
 

PROTOKÓŁ  Nr XXXV/2010 
sesji Rady Miejskiej w Golczewie 

odbytej w dniu 22 czerwca 2010 roku 

 

Obrady sesji otworzył i przewodniczył Mieczysław Perużyński Przewodniczący Rady. 

Przywitał wszystkich radnych i zaproszonych gości. 

Rada obrady rozpoczęła o godzinie 1410
, zakończyła o godz. 1630 

Stwierdził kworum i poinformował, że w obradach udział bierze 15 radnych, 

na ustawowy stan 15 radnych. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

W obradach sesji uczestniczyli: Andrzej Danieluk Burmistrz Golczewa, Barbara 

Deszyńska skarbnik gminy, sołtysi wsi oraz Wojciech Okrągły aplikant radcowski.  

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad. 

 

Porządek obrad sesji: 
1. Sprawy regulaminowe: 

a) otwarcie sesji i stwierdzenie kworum, 
b) przedstawienie porządku obrad, 
c) przyjęcie protokołu z XXXIV sesji. 

2. Interpelacje i wnioski radnych. 
3. Projekt uchwały w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla Gminy Golczewo”. 
4. Projekt uchwały w sprawie nadania tytułu Honorowego Obywatela Gminy Golczewo. 
5. Projekt uchwały w sprawie nadania tytułu Honorowego Obywatela Gminy Golczewo. 
6. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w gminie Golczewo, obręb 
Kłodzino. 

7. Projekt uchwały w sprawie przekazania nieruchomości. 
8. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu dostarczania wody  

i odprowadzania ścieków na terenie gminy Golczewo. 
9. Projekt uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych i ustalenia ich 

przebiegu. 
10. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Golczewo na 2010 r. 
11. Projekt uchwały w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania  

i rozkładania na raty należności pieniężnych o charakterze cywilnoprawnym Gminy 



 

 
 
 

Golczewo i jej jednostek organizacyjnych oraz wskazania organów do tego 
uprawnionych. 

12. Projekt uchwały w sprawie dotacji na dofinansowanie robót budowlanych przy zabytkach 
wpisanych do rejestru zabytków. 

13. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki 
na pokrycie planowanego deficytu budżetowego z przeznaczeniem na finansowanie 
zadania inwestycyjnego pn. „Modernizacja oczyszczalni ścieków oraz rozbudowa sieci 
kanalizacji sanitarnej w gminie Golczewo”. 

14. Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu na pokrycie 
planowanego w 2010 roku deficytu budżetowego. 

15. Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki na wyprzedzające finansowanie 
działań finansowanych ze środków pochodzących z budżetu Unii Europejskiej. 

16. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia rachunku dochodów 
własnych przy jednostce budżetowej – Zespole Szkół Publicznych w Golczewie. 

17. Projekt uchwały w sprawie zawarcia przez Gminę Golczewo porozumienia 
międzygminnego. 

18. Rozpatrzenie pisma w przedmiocie uznania go za skargę. 
19. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 
20. Sprawozdanie komisji Rady Miejskiej z działalności między sesjami Rady. 
21. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z wykonanych czynności w okresie między 

sesjami Rady. 
22. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 
23. Wolne wnioski i zapytania. 
24. Zakończenie obrad. 
 
Ad. 1 Sprawy regulaminowe 

Na podstawie listy obecności przewodniczący obrad stwierdził, że w sesji udział 

bierze odpowiednia liczba radnych i Rada jest władna do podejmowania prawomocnych 

uchwał.  

Przedstawił porządek obrad, do którego nie wniesiono uwag. 

 

W wyniku jawnego głosowania radni przyjęli protokół z XXXIV sesji Rady Miejskiej  

w Golczewie w opracowanym brzmieniu jednomyślnie 15 głosami „za”. 

 

Ad. 2 Interpelacje i wnioski radnych. 

 Brak wniosków. 

 

 

 



 

 
 
 

Ad. 3. Projekt uchwały w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla Gminy Golczewo”. 

 

 Andrzej Danieluk, burmistrz przedstawił projekt uchwały i poinformował, że na 

posiedzeniu, Kapituła Honorowa pozytywnie zaopiniowała wniosek dyrektora Zespołu Szkół 

Publicznych w Golczewie o nadanie pośmiertnie tytułu „Zasłużony dla Gminy Golczewo” dla 

Pana Józefa Grzeszczyka jako wieloletniemu dyrektorowi i nauczycielowi szkoły w 

Golczewie. 

Przewodniczący obrad poinformował, że Kapituła Honorowa pozytywnie zaopiniowała 

ww. projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3, opinia Kapituły Honorowej stanowi załącznik 

nr 4 do protokołu. 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie podjęła uchwałę 

 

Nr XXXV/300/10 
w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla Gminy Golczewo”, jednomyślnie 15 głosami „za”. 

 

Uchwała Nr XXXV/300/10 stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Ad. 4. Projekt uchwały w sprawie nadania tytułu Honorowego Obywatela Gminy Golczewo. 

 Andrzej Danieluk, burmistrz przedstawił projekt uchwały i poinformował, że tytuł 

Honorowego Obywatela Gminy Golczewo nadaje Rada Miejska w Golczewie na wniosek 

Burmistrza Golczewa, po zasięgnięciu opinii właściwej komisji Rady Miejskiej w Golczewie. 

W tym przypadku była to Komisja Rewizyjna. Poinformował, że z okazji 20. Rocznicy 

Nadania Praw Miejskich Miejscowości Golczewo wystąpił z wnioskiem o nadanie tytułu 

Honorowego Obywatela Gminy Golczewo Panu Andrzejowi Tomczakowi absolwentowi 

Państwowej Wyższej Szkoły Sztuk Plastycznych w Poznaniu, który związany jest z 

Golczewem, był przewodniczącym komisji konkursu na logo Golczewa oraz organizatorem 

plenerów malarskich. 

 



 

 
 
 

Przewodniczący obrad poinformował, że Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała  

ww. projekt uchwały i poddał go pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 6, uchwała Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 

Golczewie stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie podjęła uchwałę. 

 

Nr XXXV/301/10 

w sprawie nadania tytułu Honorowego Obywatela Gminy Golczewo, jednomyślnie  

15 głosami „za”. 

 

Uchwała Nr XXXV/301/10 stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Ad. 5.Projekt uchwały w sprawie nadania tytułu Honorowego Obywatela Gminy Golczewo. 

Andrzej Danieluk, burmistrz przedstawił projekt uchwały i poinformował, że tytuł 

Honorowego Obywatela Gminy Golczewo nadaje Rada Miejska w Golczewie na wniosek 

Burmistrza Golczewa, po zasięgnięciu opinii właściwej komisji Rady Miejskiej w Golczewie. 

W tym przypadku była to Komisja Rewizyjna. Poinformował, że z okazji 20. Rocznicy 

Nadania Praw Miejskich Miejscowości Golczewo wystąpił z wnioskiem o nadanie tytułu 

Honorowego Obywatela Gminy Golczewo Panu Tomaszowi Stanisławowi Szeszyckiemu 

autorowi wielu książek o Golczewie, miłośnikowi przyrody, twórcy kilku rezerwatów. 

 

Przewodniczący obrad poinformował, że Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała  

ww. projekt uchwały i poddał go pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 9, uchwała Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 

Golczewie stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie podjęła uchwałę. 

 



 

 
 
 

Nr XXXV/302/10 
w sprawie nadania tytułu Honorowego Obywatela Gminy Golczewo, jednomyślnie  

15 głosami „za”. 

 

Uchwała Nr XXXV/302/10 stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Ad. 6. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w gminie Golczewo, obręb 

Kłodzino. 

 Andrzej Danieluk, burmistrz przedstawił projekt uchwały i poinformował, że ww. 

projekt uchwały został przedstawiony na posiedzeniu komisji i wzbudzał kontrowersje 

radnych. Poinformował, że po konsultacjach z kancelarią adwokacką i opinii aplikanta 

radcowskiego Wojciecha Okrągłego nic nie stoi na przeszkodzie w podjęciu dzisiaj tej 

uchwały. Burmistrz wniósł o przyjęcie tej uchwały.  

Przewodniczący obrad zadał dwa pytania odnośnie ww. uchwały. Jedno skierował do Pana 

Burmistrza – czy mogę zobaczyć wniosek, który firma „RARYTAS” złożyła, żeby nadać tej 

sprawie bieg, drugie do Pana mecenasa – czy ja dobrze rozumiem, że jest to uchwała do 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu.  

W odpowiedzi Pan Wojciech Okrągły potwierdził, że tak. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że zgodnie z ustawą w pierwszej kolejności trzeba mieć 

studium aby powstał plan zagospodarowania. 

Aplikant radcowski wyjaśnił, że taka niezgodność nie jest zakazana, a w tej chwili tylko 

przystępujemy do planu. Dlatego w naszej ocenie to jest zgodne. 

Radny Tomasz Bartniczuk – kto za to zapłaci? 

Wojciech Okrągły poinformował, że w takim wypadku za plan płaci inwestor i za zmiany też. 

Radny Tomasz Barniczuk zapytał skąd ten pośpiech Panie Burmistrzu? 

Burmistrz wyjaśnił, że nie ma żadnego pośpiechu, można to zrobić w trybie normalnym i jest 

to normalny tryb który przyspiesza nam całą procedurę, możemy przystąpić do 

dokumentacji. Zależy nam żeby jak najszybciej ten plan mieć, bo plan powinien być już 



 

 
 
 

dawno zrobiony i żeby inwestor jak najszybciej zrobił plan aby mieć pewność do 

zagospodarowania tego terenu. 

Przewodniczący obrad poinformował, że zrobimy przerwę aby Pan Burmistrz mógł 

przedstawić nam wniosek Pana Łukowskiego. 

 

Przewodniczący obrad o godz. 1425  zarządził przerwę, 

o godz. 1435 wznowiono obrady. 

 

Pan Burmistrz wystąpił o zdjęcie z dzisiejszego porządku obrad projektu uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w gminie Golczewo, obręb Kłodzino. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie 15 głosami „za” zdjęła z 

porządku obrad ww. projektu uchwały. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Głos zabrał Waldemar Bartniczuk zastępca burmistrza stwierdzając, że jako osoba 

odpowiedzialna za te działania zdaje sobie sprawę, że pewne rzeczy są naginane. Nie wiem 

po co, dlaczego ta uchwała ma być podjęta? Zgodnie z polskim prawem musi być 

uchwalone studium, a następnie plan zagospodarowania przestrzennego. Pierwotna 

uchwała zawiera podpis zasadności, zgodności naszych działań ze studiem. Ja nie wiem kto 

to podpisywał, czy burmistrz, czy ja. Ta uchwała poświadcza nieprawdę, gdyż zostało 

złożone oświadczenie, że jest zgodna ze studium. Zostało złożone poświadczenie 

nieprawdy i ja nie chcę w tym uczestniczyć. Sprawdziłem, wniosek żaden nie wpłynął. 

Wymusza Pan coś na pracowniku stosując mobbing. Pan ma być liderem tej Gminy.  

Z wieloma rzeczami się nie zgadzam ale są granice, kiedy pewne rzeczy można przełknąć. 

Mamy wiele takich uchwał które podejmowaliśmy na chybcika. Kancelaria prawna powinna 

stać na straży interesu gminy, nie interesu Burmistrza. Chcę funkcjonować w obrębie prawa. 

Panie Burmistrzu proszę przyjąć moją rezygnację. 

 

Przewodniczący obrad o godz. 1450  zarządził przerwę, 



 

 
 
 

o godz. 1505 wznowiono obrady. 

 

Ad. 7. Projekt uchwały w sprawie przekazania nieruchomości. 

 

 Andrzej Danieluk, burmistrz jest mi przykro, że doszło do takiego incydentu. Kilka 

mocnych słów zostało powiedzianych. Myślę, że będzie czas aby to sobie dokładnie 

wytłumaczyć. 

Następnie Pan Burmistrz przedstawił projekt uchwały i poinformował, że zwrócił się do 

radnych o przyjęcie przez samorząd gminny kilku działek gdyż jest to z korzyścią dla gminy. 

 

Radni nie wnieśli sprzeciwu do przedstawionego projektu uchwały. 

 

Przewodniczący obrad poinformował, że Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały i poddał go pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi kolejno załącznik nr 13 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie podjęła uchwałę 

 

Nr XXXV/303/10 
w sprawie przekazania nieruchomości, jednomyślnie 15 głosami „za”. 

 

Uchwała Nr XXXV/303/10 stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Ad. 8. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu dostarczania wody  

i odprowadzania ścieków na terenie gminy Golczewo. 

 

 Andrzej Danieluk, burmistrz przedstawił projekt uchwały i poinformował, że jest to 

dostosowanie się do obowiązującej linii orzecznictwa sądów.  

 

Radni nie wnieśli sprzeciwu do przedstawionego projektu uchwały. 



 

 
 
 

 

Przewodniczący obrad poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowały niniejszy 

projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  

Projekt uchwały stanowi kolejno załącznik nr 15 do protokołu.  

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie podjęła uchwałę 

 

Nr XXXV/304/10 

zmieniająca uchwałę w sprawie regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na 

terenie gminy Golczewo, jednomyślnie 15 głosami „za”. 

 

Uchwała Nr XXXV/304/10 stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Ad. 9. Projekt uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych i ustalenia ich 

przebiegu. 

Andrzej Danieluk, burmistrz przedstawił projekt uchwały i poinformował, że zgodnie z 

art. 7 ust. 2 ustawy z dnia 21 marca 1985 r. o drogach publicznych zaliczenie do kategorii 

dróg gminnych i ustalenie przebiegu drogi gminnej następuje w drodze uchwały po 

zasięgnięciu opinii właściwego zarządu powiatu. Zarząd Powiatu w kamieniu Pomorskim 

uchwałę z dnia 6 maja 2010 r. zaopiniował pozytywnie. Wnoszę o przyjęcie tej uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

Przewodniczący obrad poinformował, że Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały i poddał go pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie podjęła uchwałę 

 

Nr XXXV/305/10 

w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych i ustalenia ich przebiegu, 

jednomyślnie 15 głosami „za”. 



 

 
 
 

 

Uchwała Nr XXXV/305/10 stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

Ad. 10. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Golczewo na 2010 r. 

Barbara Deszyńska, skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały i poinformowała, 

że zmiany zostały wykazane w załączniku nr 1 i nr 2 do uchwały.  

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący obrad poinformował, że Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały i poddał go pod głosowanie  

Projekt uchwały stanowi kolejno załącznik nr 19 i nr 20 do protokołu. 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie podjęła uchwałę 

 

Nr XXXV/306/10 
w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Golczewo na 2010 r. jednomyślnie 15 

głosami „za”. 

 

Uchwała Nr XXXV/306/10 stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

 

Ad. 11. Projekt uchwały w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, 

odraczania i rozkładania na raty należności pieniężnych o charakterze cywilnoprawnym 

Gminy Golczewo i jej jednostek organizacyjnych oraz wskazania organów do tego 

uprawnionych. 

 Barbara Deszyńska, skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały i poinformowała, 

że poprzednia uchwała w tym zakresie przestała obowiązywać od 1 stycznie tego roku, 

ponieważ zmieniła się ustawa o finansach publicznych. w związku z tym należy podjąć nową 

uchwałę dostosowaną do obowiązującego stanu prawnego. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 



 

 
 
 

 

Przewodniczący obrad poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie podjęła uchwałę 

 

Nr XXXV/307/10 
w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania i rozkładania na 

raty należności pieniężnych o charakterze cywilnoprawnym Gminy Golczewo i jej jednostek 

organizacyjnych oraz wskazania organów do tego uprawnionych. 

, jednomyślnie 15 głosami „za”. 

 

Uchwała Nr XXXV/307/10 stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

 

Ad. 12. Projekt uchwały w sprawie dotacji na dofinansowanie robót budowlanych  

przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków. 

Barbara Deszyńska, skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały i poinformowała, 

że wniosek o dofinansowanie robót budowlanych zabezpieczających budynek kościoła 

został złożony przez proboszcza Parafii Rzymskokatolickiej w Mechowie. Środki na ten cel 

zostały w budżecie zabezpieczone, jedna żeby tą dotację uruchomić niezbędna jest taka 

uchwała. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu niniejszej uchwały. 

Przewodniczący obrad poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie podjęła uchwałę 

 

Nr XXXV/308/10 
w sprawie dotacji na dofinansowanie robót budowlanych przy zabytkach wpisanych do 

rejestru zabytków, jednomyślnie 15 głosami „za”. 

 



 

 
 
 

Uchwała Nr XXXV/308/10 stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

 

Ad. 13. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zaciągnięcia długoterminowej 

pożyczki na pokrycie planowanego deficytu budżetowego z przeznaczeniem na 

finansowanie zadania inwestycyjnego pn. „Modernizacja oczyszczalni ścieków oraz 

rozbudowa sieci kanalizacji sanitarnej w gminie Golczewo”. 

Barbara Deszyńska, skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały i poinformowała, 

że jest to uzupełnienie uchwały która została już podjęta w sprawie pożyczki na konkretny 

cel, ponieważ wymagana jest o forma zabezpieczenia pożyczki wnoszę o zmianę w 

poprzedniej uchwale o uzupełnienie o weksel własny in blanko i upoważnienie Burmistrza 

Golczewa do podpisania weksla. 

Przewodniczący obrad skierował pytanie do Pani skarbnik czy jedynym 

zabezpieczeniem musi być weksel in blanko, czy może być inna forma zabezpieczenia? 

Barbara Deszyńska wyjaśniła, że to jest najbardziej prawidłowa forma 

zabezpieczenia. Jest ona najmniej uciążliwa i najtańsza. 

Roman Dorniak zapytał jaki jest koszt oceny modernizacji i czy kredyt jest brany pod 

jakiś biznes plan. 

Andrzej Danieluk, burmistrz wyjaśnił, że jest to zgodnie z całą procedurą według 

której dostajemy dofinansowanie w 70% z UE, wyłaniamy inżyniera kontraktu, który został 

już wyłoniony w drodze przetargu i on oceni projekt. Teraz został ogłoszony przetarg na 

wykonawcę, a opinia inżyniera kontraktu będzie ogłoszona do końca czerwca. Natomiast we 

wrześniu przystąpimy do realizacji. Cały projekt wyniesie 7,5 mln z tego 5,2 mln to jest 

dofinansowanie z funduszu UE. 

Radni nie wnieśli uwag do projektu niniejszej uchwały. 

Przewodniczący obrad poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie podjęła uchwałę 

 



 

 
 
 

Nr XXXV/309/10 
zmieniającą uchwałę w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki na pokrycie 

planowanego deficytu budżetowego z przeznaczeniem na finansowanie zadania 

inwestycyjnego pn. „Modernizacja oczyszczalni ścieków oraz rozbudowa sieci kanalizacji 

sanitarnej w gminie Golczewo”. 

w sprawie dotacji na dofinansowanie robót budowlanych przy zabytkach wpisanych do 

rejestru zabytków, jednomyślnie 15 głosami „za”. 

 

Uchwała Nr XXXV/309/10 stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

 

Ad. 14. Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu na pokrycie 

planowanego w 2010 roku deficytu budżetowego. 

Barbara Deszyńska, skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały i poinformowała, 

że podjęcie tej uchwały pozwoli na rozpoczęcie procedury w celu wyłonienia banku, który 

taki kredyt będzie mógł udzielić. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu niniejszej uchwały. 

Przewodniczący obrad poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie podjęła uchwałę 9 głosami „za”  

i 6 wstrzymującymi się od głosowania. 

 

Nr XXXV/310/10 

w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu na pokrycie planowanego w 2010 roku 

deficytu budżetowego, 9 głosami „za” i 6 wstrzymującymi się od głosowania. 

 

Uchwała Nr XXXV/310/10 stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 

 

Ad. 15. Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki na wyprzedzające finansowanie 

działań finansowanych ze środków pochodzących z budżetu Unii Europejskiej. 



 

 
 
 

Barbara Deszyńska, skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały i poinformowała, 

że procedury współfinansowania inwestycji ze środków UE są kłopotliwe ale wymagane. 

Wymagana jest do tego uchwała rady i opinia RIO. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu niniejszej uchwały. 

Przewodniczący obrad poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie podjęła uchwałę 12 głosami „za”  

i 3 wstrzymującymi się od głosowania. 

 

Nr XXXV/311/10 

w sprawie zaciągnięcia pożyczki na wyprzedzające finansowanie działań finansowanych ze 

środków pochodzących z budżetu Unii Europejskiej, 9 głosami „za” i 6 wstrzymującymi się 

od głosowania. 

 

Uchwała Nr XXXV/311/10 stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 

 

Ad. 16. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia rachunku dochodów 

własnych przy jednostce budżetowej – Zespole Szkół Publicznych w Golczewie 

Barbara Deszyńska, skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały i poinformowała, 

że w związku z oddaniem kortu tenisowego do użytkowania istnieje możliwość pobierania 

opłat za korzystanie z kortu, a więc zachodzi konieczność zmiany uchwały dotyczącej 

rachunku dochodów własnych ZSP w Golczewie. Środki finansowe uzyskane z tego tytułu 

opłat zasilą konto rachunku dochodów. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu niniejszej uchwały. 

Przewodniczący obrad poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 32 i nr 33 do protokołu. 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie podjęła uchwałę 

 



 

 
 
 

Nr XXXV/312/10 
zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia rachunku dochodów własnych przy jednostce 

budżetowej – Zespole Szkół Publicznych w Golczewie, jednomyślnie 15 głosami „za”. 

 

Uchwała Nr XXXV/312/10 stanowi załącznik nr 34 do protokołu. 

 

Ad. 17. Projekt uchwały w sprawie zawarcia przez Gminę Golczewo porozumienia 

międzygminnego. 

Andrzej Danieluk, burmistrz przedstawił projekt uchwały i poinformował, że 

porozumienie to ma na celu promowanie walorów naszego regionu. Głównym autorem tego 

porozumienia są Międzyzdroje my ze swojej strony dokładamy jakąś cząstkę finansową ale 

skorzystamy z tego więcej niż włożymy w ten projekt. Jest to fajny projekt i szkoda byłoby go 

zaprzepaścić  

Wojciech Okrągły dodał, że projekt ten zakłada przystąpienie do współpracy i nie 

powoduje po stronie Gminy Golczewo żadnych zobowiązań finansowych 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu niniejszej uchwały. 

Przewodniczący obrad poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 35 do protokołu. 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie podjęła uchwałę 

 

Nr XXXV/313/10 
w sprawie zawarcia przez Gminę Golczewo porozumienia międzygminnego, jednomyślnie 

15 głosami „za”. 

 

Uchwała Nr XXXV/313/10 stanowi załącznik nr 36 do protokołu. 

 

Przewodniczący obrad o godz. 1530  zarządził przerwę, 

o godz. 1550 wznowiono obrady. 

 



 

 
 
 

 

Ad. 18. Rozpatrzenie pisma w przedmiocie uznania go za skargę. 

Przewodniczący oznajmił, że wszyscy radni znają tą sprawę i poprosił o dyskusję. 

Głos zabrał radny Lech Ferdynus stwierdzając, że ta Pani nie jest stroną w tej sprawie. 

Przysłała jakąś informację, wręcz nawet podpisany donos na swojego szwagra. Gmina nie 

ma obowiązku odpowiadać w terminie jaki by tą Panią obowiązywał na takie pismo. 

Przewodniczący obrad zapytał czy w tym czasie kiedy ta Pani złożyła to pismo Burmistrz 

podejmował jakieś czynności?  

Burmistrz odpowiedział, że tak oczywiście. Pani składająca skargę otrzymała odpowiedź i 

jest z niej zadowolona tylko, że nie wiem co dalej robić bo sprawa w dalszym ciągu jest 

skomplikowana. 

Jest to na pewno sprawa rodzinna i jest mi ciężko ocenić tą sytuację. Nie chciałbym wtrącać 

się w sprawy rodzinne. 

Przewodniczący obrad poddał ww. pismo pod głosowanie. 

W wyniku jawnego głosowania 15 głosami „za” nie uznano tego pisma za skargę. 

Pismo stanowi załącznik nr 37 do protokołu. 

 

Ad. 19. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 

Burmistrz poinformował, że ww. sprawozdanie zostało przedłożone w formie pisemnej 

 Andrzej Danieluk, burmistrz podziękował radnemu Panu Dyksemu Prezesowi Baszty 

Golczewo bardzo udanej imprezy. Poinformował również, że zgodnie z terminami i całą 

procedurą realizowane są wszystkie projekty. Szkoły w Wysokiej Kamieńskiej i Golczewie  

dostały ponad 1,2 mln na zajęcia pozalekcyjne. 

Radny Tomasz Bartniczuk zapytał czy była potrzeba zakupu sceny mobilnej za  

100 tys. zł? 

Burmistrz sądzę, że tak. Dostaliśmy ponad 50% dofinansowania ze środków unijnych. 

Scena wygląda rewelacyjnie i będzie służyła nie tylko nam ale i szkole.  

Sołtys Przemysław Opowicz zapytał czy umowa z ENEOSEM została już podpisana i 

czy jest szansa na oświetlenie w Gminie, chodzi mi o miejscowość Gadom.  



 

 
 
 

Burmistrz poinformował, że my w dalszym ciągu negocjujemy warunki, ale myślę, że 

w tym roku zostanie to zrobione. 

  

Radni nie wnieśli więcej uwag do sprawozdania.  

Przewodniczący obrad poddał ww. sprawozdanie pod głosowanie  

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła: 

 

Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami,  

jednomyślnie 15 głosami „za”. 

 
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 38 do protokołu. 

 

Ad 20. Sprawozdanie komisji Rady Miejskiej z działalności między sesjami Rady. 

Głos zabrał radny Grzegorz Dyksy i poinformował, że komisja zebrała się dwa razy. 

Pierwszy protokół kontroli przeprowadzonej dnia 10 maja 2010 r. odczytał Pan Grzegorz 

Dyksy. Protokół dotyczył budowy mieszkań socjalnych na terenie Gminy Golczewo z 

uwzględnieniem adaptacji budynku byłej szkoły w Mechowie, a budową mieszkań 

socjalnych w Sosnowicach.  

Drugi protokół kontroli przeprowadzonej dnia 17 maja 2010 r. odczytał Pan Tomasz 

Wawrzyński. Protokół dotyczył wydatków poniesionych przez Gminę Golczewo na 

ekspertyzy, analizy, koncepcje, projekty oraz wyceny w 2009 i 2010 r. 

Przewodniczący zapytał radnych czy są pytania do komisji. 

Pytań nie było. 

Kto jest za przyjęciem sprawozdania z komisji 

14 „za”, 1 „przeciw”. 

Protokoły kontroli stanowią kolejno załącznik nr 39 i nr 40 do protokołu. 

 

Ad. 21. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Golczewie z wykonanych czynności 

w okresie między sesjami.  



 

 
 
 

 Przewodniczący obrad przedstawił następującą korespondencję, która wpłynęła do 

Rady Miejskiej w okresie między sesjami: Wpłynęło pismo Pana Marka Kalczyńskiego w 

sprawie odwołania od decyzji ZN-4150/02/AM/2010 z dnia 27.04.2010 r. w sprawie 

umorzenia postępowania w sprawie wydania opinii na temat rozbiórki budynku nr 9 przy  

ul. Szkolnej w Golczewie, Regionalna Izba Obrachunkowa powiadamia pismem z dnia  

13 maja 2010 r., że uchylą w części naszą uchwałę dotyczącą udzielenia absolutorium 

Burmistrza Golczewa za 2009 r., Minister Środowiska przysłał decyzję w sprawie uznania za 

ochronne lasy stanowiące własność Skarbu Państwa, będące w zarządzie Nadleśnictwa 

Rokity, Starostwo Powiatowe w Kamieniu Pomorskim zwróciło się z wnioskiem o 

współfinansowanie w roku budżetowym 2010 Warsztatów Terapii Zajęciowej prowadzonych 

przez Polskie Stowarzyszenie na Rzecz Osób z Upośledzeniem Umysłowym koło w 

Kamieniu Pomorskim. Przewodniczący przypomniał, że temat tego wniosku był 

przedstawiony na komisji, zadając pytanie Burmistrzowi jaka jest decyzja w tej sprawie? W 

odpowiedzi Pan Burmistrz stwierdził że nie powinniśmy być obojętni na potrzeby dzieci 

niepełnosprawnych i jeśli radni wyrażą zgodę na współfinansowanie to ja postaram się 

znaleźć na ten cel środki finansowe. Wojciech Okrągły  poinformował, że środki finansowe 

możemy przekazać w formie dotacji. Pan Mieczysław Perużyński stwierdził, że temat 

zostanie rozpatrzony przez Pana Burmistrza. 

Następne pismo wpłynęło z sołectwa Kozielice o wsparcie działań budowy chodników w 

ciągu dróg powiatowych miejscowości Kozielice i Dargoszewo. Grzegorz Dyksy 

poinformował, że rozmawiał z mieszkańcami Kozielic którzy wyrazili swoje obawy w spawie 

podpisania umowy, gdyż dowiedzieli się, że rozszerzając inwestycje o parking w Golczewie 

zabraknie środków na inwestycje w Kozielicach. W związku z tymi obawami mieszkańcy 

proszę aby w pierwszej kolejności wykonać inwestycje w Kozielicach , a następnie parking 

w Golczewie. Roman Dorniak poinformował, że ten projekt został podzielony na dwie  

inwestycje. Powstał podział między Kozielicami a Golczewem. Zasadność budowy chodnika 

będzie bardziej racjonalna. 

Przewodniczą obrad stwierdził, że skoro wytyczyliśmy mapę drogową to w czym jest 

problem. 



 

 
 
 

Burmistrz stwierdził, że nie widzi problemu. Ktoś wymyśla te problemy i tworzy plotki. Powiat 

się zgadza, my się zgadzamy, inwestycja jest w toku. Co ja mam poradzić, że mieszkańcy 

ślą pisma. Mam zapewnienie ze strony Powiatu, że inwestycja nie jest zagrożona. Moim 

zadaniem było przygotowanie koncepcji zadania stworzenia dokumentacji częściowej i 

przekazanie do Powiatu. Kolejne pismo Regionalnej Izby Obrachunkowej, które informuje 

nas nieważności części uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi. 

Ww. pisma stanowią kolejno załącznik nr 41, 42, 43, 44, 45, 46. 

 

Ad. 22 Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych 

 Brak. 

 

Ad. 23 Wolne wnioski i zapytania. 

 Radny Grzegorz Dyksy podziękował Panu Burmistrzowi i byłemu już zastępcy 

burmistrza za perfekcyjną organizację mistrzostw polski w kolarstwie oraz przekazał 

podziękowania dla sołtysów, a w szczególności dla sołtysów Wysokiej Kamieńskiej, Kozielic 

i Kretlewa. 

Pan Waldemar Barniczuk prosił aby nie zaprzepaścić inwestycji Pana Idziaszka, gdyż 

powstający zakład będzie dawał 300 miejsc pracy. Poinformował również, że pojawił się 

inwestor, który jest zainteresowany budową fermy norek w obrębie Kozielic. 

Sołtys Przemysław Opowicz zapytał czy odbyło się spotkanie komisji Rewizyjnej w sprawie 

omówienia strategicznych celów w sprawie wodociągów? 

Radny Lech Ferdynus poinformował, że ta komisja się nie odbyła ale odbędzie się w 

najbliższym czasie i zostaną zaproszeni sołtysowie. 

Pani Danuta Bednarz podziękowała za zorganizowanie 20. Rocznicy Nabycia Praw 

Miejskich Golczewo 2010. 

 

Ad. 24 Zakończenie obrad 

Wobec wyczerpania porządku obrad, przewodniczący obrad dokonał zamknięcia 

XXXIV sesji Rady Miejskiej w Golczewie. 

 



 

 
 
 

Na tym protokół zakończono. 
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